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Protokoll 6/2025 

fört vid Skarpnäcks stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 22 maj 2025 kl. 18:30-20:15, Skarpnäcks 
kulturhus, Skarpnäcks allé 25 
 

Ledamöter Cecilia Obermüller (MP) Ordförande 
Gunnar Caperius (C) 1:e vice ordförande 
Monica Lövström (S) 2:e vice ordförande 
Curre Hansson (S) 
Kristina Persdotter (S) 
Jessica Nilsson (V) 
Kristina Lutz (M) 
Johan Brege (M) 
Mahtab Sayadi (S) ersätter Pontus Olsson (S) 
Berit Dahlström (V) ersätter Ledrian Utter (V) 
Henrik Appelqvist (M) ersätter Billy Östh (M) 
Ann Hultmark Fridner (L) ersätter Lena Kling (L) 
Maria Sawon (SD) ersätter Sergej Salnikov (SD) 
 

Ersättare Domino Kai (MP) 
David Wikström (S) 
Robert Svenander (S) 
Karro Olofsson (C) 
Ann-Sofie Söderberg (M) 
David Callgren (M) 
 

Övriga närvarande Jonas Lauri Stadsdelsdirektör 
Mia Fridfeldt Berggren Nämndsekreterare 
Hanna Jakhammer Avdelningschef 
Lena Hedin Avdelningschef 
Johanna Hult Avdelningschef 
Elisabet Tullgren Avdelningschef 
Jonas Ransmyr Ekonomichef 
 

Justerare Cecilia Obermüller (MP), Gunnar Caperius (C) 
 

Datum för justering 2025-05-27 
 

Paragraf §§1-4, §12 
 

Sekreterare Mia Fridfeldt Berggren 
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§ 1 
Genomgång av närvaro  
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) förklarade sammanträdet 
öppnat. Nämnden ajournerade sig mellan klockan 18:33-19:49 för 
Öppet forum med allmänhetens frågestund och dagens tema, 
Äldreomsorgsfrågor. Närvaron redovisas på sida 1. 
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§ 2 
Val av justerare och meddelande om tid för 
protokolljustering  

Beslut  
1. 1:e vice ordförand Gunnar Caperius (C) utses att 

tillsammans med ordförande Cecilia Obermüller (MP) 
justera dagens protokoll 

2. Protokollet ska justeras den 27 maj 2025. 
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer förslaget till dagordning. 

 
 

Sida 4 (7)



 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2025 
 

2025-05-22 

§ 4 
Anmälan av protokolljustering  
Anmäls att stadsdelsnämndens protokoll från den 24 april 
2025 justerades den 29 april 2025. 
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§ 12 
Motion om att införa en potthålsgaranti  

Svar på remiss från kommunstyrelsen (dnr KS 2024/1346) 
SKA 2025/124 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss från kommunstyrelsen om 
att införa potthålsgaranti. I motionen lyfter Centerpartiet fram att 
det idag finns stora brister i den befintliga infrastrukturen och ett 
särskilt stort problem är potthålen på stadens gator och cykelbanor. 
Antalet ärenden kopplat till potthål ökar och många potthål kvarstår 
i stadens gator och cykelbanor under en längre tid utan att de 
repareras vilket innebär trafiksäkerhetsrisker. Vidare menar 
Centerpartiet att om Stockholm ska vara en cykelstad i världsklass 
duger inte cykelbanor fulla av potthål. De föreslår därför att staden 
inför en 24-timmars potthålsgaranti, för att säkerställa att 
Stockholms vägar håller en hög kvalitet. En 24 timmars garanti 
skulle innebära att från dess att en anmälan kommer in ska det ske 
högst 24 timmar innan åtgärd vidtas. 
  
Stadsdelsförvaltningen instämmer i vikten av att minska förekomst 
av potthål då det innebär en säkrare trafikmiljö för alla trafikanter. 
För att kunna genomföras i enlighet med förslaget i motionen krävs 
dock en översyn av såväl organisation som finansiering. En 
stadsövergripande upphandling, liknande klottersanering där det 
finns 24-timmars garanti, skulle behöva göras med trafikkontoret 
som huvudman då merparten av potthål uppkommer på gatumark. 
Parkmark som förvaltas av stadsdelsförvaltningarna har inte samma 
problematik med potthål som gatumark har. Parkvägarna får oftare 
problem med sprickbildning och ojämnheter orsakade av trädrötter. 
Att åtgärda dessa skador kräver större insatser både ekonomiskt och 
tidsmässigt än att åtgärda potthål och kan inte ingå i en 24-timmars 
garanti. Rotskador är oftast inte heller av akut karaktär då de 
uppkommer under lång tid och större insatser genomförs som 
planerat underhåll. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 1:e vice ordförande Gunnar Caperius (C) yrkar 
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bifall till Centerpartiets och Liberalernas gemensamma förslag till 
beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut och det är förvaltningens respektive Centerpartiets 
och Liberalernas gemensamma förslag. Ordförande ställer förslagen 
mot varandra och finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

Reservation 
1:e vice ordförande Gunnar Caperius (C) och tjänstgörande ersättare 
Ann Hultmark Fridner (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
ett eget förslag till beslut enligt följande: 
  

1. Att tillstyrka motionen i sin helhet. 
2. Att därutöver anföra 

  
Det är positivt att Skarpnäcks stadsdelsförvaltningen instämmer 
med motionärerna om att Stockholms gator och cykelbanor ska 
hålla en hög kvalitet för att främja säkerhet och framkomlighet. 
 
Trasiga vägar och potthål pryder många av stadens gator och dessa 
kan vara farliga. De senaste åren har antalet klagomål på potthål 
som kommit in till staden ökat kraftigt. I sitt budgetförslag har 
Centerpartiet lagt in pengar i en pott, öronmärkta för att gå till att 
laga potthål. De är del av en garanti som ska innebära att staden ska 
rycka ut och fixa anmälda felen inom 24 timmar. 
 
Vi instämmer i förvaltningens bedömning att det krävs en översyn 
av såväl organisation som finansiering för att få till stånd en 24-
timmarsgaranti för hantering av potthål. Till det vill vi lägga att en 
sådan översyn bör genomföras snarast. 
 
Handlingar i ärendet 

• SKA 2025/124-3 (Godkänd - R 2) Motion om att införa 
potthålsgaranti 

• SKA 2025/124-1.1 Motion om att införa en potthålsgaranti 
• SKA 2025/124-1 Följebrev Motion om att införa en 

potthålsgaranti , KS 2024/1346 
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